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H e n g e l s p o r t v e r e n i g i n g   

L e l y s t a d - D r o n t e n  

 

Ondanks alle perikelen van afgelopen jaar hebben we de vereniging draaiende weten te houden en 

zien we de toekomst weer wat rooskleuriger tegemoet. Dit is mede te danken aan een gestage groei 

van het aantal leden. De stand is op het moment dat ik dit verslag schrijf 3506 leden, waaronder 407 

jeugdleden. Voor zover ik kon nagaan was het ledenaantal vorig jaar ca 3149. Een behoorlijke groei 

dus. Het aantal opzeggingen is gedaald van ca 200 naar 62. En daarmee geeft u allen een blijk van 

waardering en vertrouwen in dit bestuur waarvoor mijn dank. 

In de zaak tegen de voormalige penningmeester is er in een civiele procedure uitspraak gedaan en 

heeft hij schuld bekend. Op 9 december 2014 diende de strafzaak voor de enkelvoudige kamer van 

de Rechtbank te Lelystad. Daarin is nog geen uitspraak gedaan en is deze zaak aangehouden tot 

maart 2015.  

Inmiddels proberen we ook het wedstrijdprogramma voor 2015 te realiseren en ik heb er 

vertrouwen in dat dit gaat lukken, dankzij een aantal enthousiaste vrijwilligers. In 2015 jaar bestaan 

we 60 jaar. Door de omstandigheden zal dit helaas een sober feestje worden.  

Wellicht ten overvloede geef ik nogmaals te kennen dat wij het zonder vrijwilligers nooit kunnen 

waar maken. Dus wilde u toch al wat meer in de vereniging gaan doen, geef u dan op voor 

werkzaamheden binnen onze vereniging. Laten we met zijn allen er voor zorgen dat de HSV Lelystad 

blijft groeien. 

Tot slot wens ik alle leden een goede vangst voor het komende seizoen. 

 

Ger Gilissen 

Secretaris. 

 

 

 


